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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Tomas Eneroth (S)

2017/18:367 Trafikverkets problem med uppkörningstider

Den som försöker ta körkort i till exempel Kristianstad kan få vänta i minst nio 
månader på att få köra upp. Detta samtidigt som Trafikverket varnar för en 
utbredd svarthandel med de attraktiva uppkörningstiderna.

Min fråga till statsrådet Tomas Eneroth är:

 

Hur tänker man komma till rätta med de problem Trafikverket har med 
uppkörningstider samt problemen med svarthandeln inom körkortsbranschen?

………………………………………

Magnus Persson (SD)

Överlämnas enligt uppdrag

Johan Welander

Från Riksdagsförvaltningen
2017-12-01
Besvaras senast
2017-12-13 kl. 12.00


